
«Si hi ha d«haver pactes, seran basats en programes i

projectes, no en fets del passat«

Carles Motas.<br/>

C.TORRAMAD� | SANT FELIU DE GUêXOLS

Carles Motas (1968) afronta les eleccions d'aquest mes de maig

com a candidat novell de Tots per Sant Feliu a l'Alcaldia de Sant

Feliu de Gu�xols, malgrat que ja t� experi�ncia en el c�rrec, perqu�

l'ha ocupat el darrer any arran d'una pol�mica moci� de censura

que va comptar amb el supor t dels grups de CiU i el d'Amics. Des

d'aleshores, els grups de l'oposici� han acusat el seu govern

d'aturar els projectes impor tants de la ciutat. Motas va conver tir-se

en el l�der del par tit quan Tots per Sant Feliu va decidir abandonar el

govern que havia format amb el PSC, Esquerra i Iniciativa i el que

havia estat cap de llista del grup independent,  Joaquim Valls, va

plegar.

Com explicaria aquest mandat en una frase?

Que una gesti� m�s ef ica� permet fer m�s coses encara que hi

hagi menys diners.

L'oposici� coincideix que s'han aturat els grans projectes (Thyssen, her�ncia dels Anll�, Pla de Barris), hi est�

d'acord?

De cap manera. La gesti� del llegat dels germans Anll� s'havia por tat molt malament i ara l'hem reorientat i

marcat un full de ruta que ha de fer que les entitats socials i culturals de la ciutat se'n puguin benef iciar. Pel que

fa al Thyssen, hem elaborat tota la documentaci� i signat el conveni de la permuta. Sense aquesta feina, res no

avan�a i l'hem fet nosaltres. Encara no he vist el f ina�ament prom�s per la Generalitat que �s el que falta. I pel

que fa al Pla de Barris, vam ser decisius per obtenir-lo i l'hem potenciat. La pla�a del Puig, el projecte estrella

urban�stic del Pla de Barris estava previst pel 2013 i l'hem avan�at al 2011. Aturats?  Res de res, millor gestionats,

s�.

La moci� de censura ha aconseguit els seus objectius en aquest any que ha transcorregut?

Crec que s�. Els resultats son visibles. La ciutat havia entrat en una mena de punt mor t per falta de lideratge, i

calia donar-li una empenta.

A ulls del poble, creu que aquest darrer any el benef iciar� o el perjudicar�?

Les ciutadanes i ciutadans han vist que es podia fer una gesti� m�s ef ica�. El mercat cober t, les naus del

Carnaval o m�s inversi� en educaci� i atenci� a la gent gran, s�n avui una realitat, gr�cies a la tasca que hem fet

aquests �ltims mesos, malgrat que altres par tits ho havien prom�s feia molt de temps. Altres prometen fum,

nosaltres fem realitats.

I, pol�ticament, a l'hora de fer pactes, creu que es tindr� en compte la moci� de censura?

Les eleccions suposen un punt d'inici per tothom. Crec que hem demostrat que la gent de Tots per Sant Feliu

estem preparats per governar d'una forma pr�ctica i ef ica� i que les nostres prioritats han estat, s�n i seran la

ciutat i el benestar de la gent que hi viu.

Tot fa pensar que no hi haur� cap par tit que assoleixi la majoria absoluta. Quins punts for ts t� el seu par tit per



esdevenir la clau del pr�xim govern?

La serietat, honestedat, experi�ncia i capacitat de treball de l'equip que encap�alo. Crec que �s el millor aval per

superar, amb la complicitat de les ciutadanes i ciutadans, l'actual situaci�.

Veu possible reeditar el pacte amb els seus anteriors companys de govern (PSC, ERC i ICV)?

No es pot parlar de pactes abans de les eleccions. Nosaltres sor tim amb les m�ximes aspiracions, per� si hi ha

d'haver pactes seran basats en programes i objectius de futur, no en fets del passat.

Enten que CiU s'hagi agafat malament el "f it xatge" de la seva exregidora Laura Aiguaviva?

No em preocupa gens. La Laura ha estat una gran incorporaci�. Estic orgull�s d'haver recuperat a una persona

honesta i molt v�lida per l'Ajuntament que havia decidit abandonar la pol�tica activa desencisada per la manera

com el seu anterior par tit est� fent les coses. En veure que la renovaci� que ella volia era imposssible em va dir

que ho deixava i r�pidament li vaig oferir un lloc a la candidatura de Tots per Sant Feliu. Vull les millors persones

en el meu equip. Seria una ll�stima perdre-la.

Quin projecte de ciutat planteja?

Una ciutat que escolta a les seves ciutadanes i ciutadans i que genera opor tunitats.
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